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Številka: 900-12/2014-2  
Nova Gorica, 10. september 2014                                                                                                                                                       
 
                                                                                                                          

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 39. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 3. julija 2014 
 

 
 
39. SEJA MESTNEGA SVETA, 3. julij 2014  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu Poročila o izvršenih sklepih 38. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 22. maja 2014 

●   

2. Sklep o imenovanju Pavle Jarc iz Bilj za direktorico 
Kulturnega doma Nova Gorica  

●   

3 Sklep o imenovanju dr. Roberta Goloba iz Kromberka, 
mag. Tomaţa Slokarja iz Nove Gorice, Andreje Trojar-
Lapanja iz Solkana, Roberta Ţerjala iz Branika in Mirana 
Müllnerja iz Nove Gorice za člane skupščine EZTS.   

●   

4. Sklep o podelitvi priznanj MONG za leto 2014 ●   

5. Sklep o delnem povračilu stroškov za organiziranje in 
financiranje volilne kampanje za lokalne volitve 2014 

●   

6. Drţavnemu zboru RS se predlaga, da uzakoni moţnost 
sofinanciranja list iz občinskega proračuna glede na 
volilni izid, kakor to velja za politične stranke. 

●   

7. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom o delu 
Primorskega tehnološkega parka za leto 2013  

●   

8. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom o delu RRA 
Severne Primorske za leto 2013 

●   

9. Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj  
podjetništva v MONG v obdobju finančne perspektive 
2014-2020 

●   

10. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o koncesiji za 
opravljanje izbirne lokalne gospodarske javne sluţbe 
izvajanja javne razsvetljave v MONG 

●   

11. Sklep o seznanitvi s Poročilom o nasilju v MONG ●   

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi JZ Goriška lekarna Nova Gorica 

●   

13.  Sklep o podaji soglasja, da JZ Goriški muzej Kromberk-
Nova Gorica preseţek prihodkov nad odhodki iz leta 
2013 nameni za nakup osnovnih sredstev in muzealij 

●   

14. Sklep o podaji soglasja, da Kulturni dom Nova Gorica 
preseţek prihodkov nad odhodki iz leta 2013 nameni za 

●   
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nakup opreme 

15. Sklep o sprejemu Lokalnega programa za kulturo v 
MONG 2014-2017 

●   

16. Sklepi o pričetku priprave Trajnostne urbane strategije 
za upravičeno območje MONG za obdobje 2015-2020 

 ●  

17. O predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o OPN MONG se opravi druga obravnava in se 
pri tem upošteva predloge, pripombe in mnenja iz 
razprave.  

●   

18. O predlogu Odloka o Programu opremljanja stavbnih 
zemljišč in merila za odmero komunalnega prispevka za 
območje Ob ţelezniški postaji v Novi Gorici se opravi 
druga obravnava in se pri tem upošteva predloge, 
pripombe in mnenja iz razprave. 

●   

 
 

38. SEJA MESTNEGA SVETA, 22. maj 2014  
 

 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

10. Podpira se prizadevanja VIRS in Fakultete za 
elektrotehniko v Ljubljani, da se zagotovijo potrebna 
finančna sredstva za delovanje visokošolskega 
programa za multimedijske komunikacije v Novi Gorici 
tudi v prihodnje.  

 ●  

12. Mestni svet MONG poziva Ministrstvo za zdravje,  
da v rokih določenih v ponovnem pozivu za  
predlaganje kandidatov za zastopnika pacientovih  
pravic na območju Nacionalnega inštituta za  
javno zdravje, Območna enota Nova Gorica,  
z dne 19. 3. 2014, izbere in imenuje enega  
izmed prijavljenih kandidatov za zastopnika  
pacientovih pravic in mu zagotovi ustrezne pogoje dela.  

●   

16. Pripravi naj se elaborat za usmerjevalno signalizacijo 
na podeţelju s stroški in načinom financiranja. 

 ●  

17. Zaradi krize in stimulacije gospodarstva je potrebno 
najemnino za usmerjevalno signalizacijo gospodarskih 
subjektov zniţati.  

 ●  

25. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja stvarnega 
premoţenja v MONG v letu 2014  

●   

 
 

NADALJEVANJE 37. SEJE MESTNEGA SVETA, 6. maj 2014  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklepi za povečanje rabe lesa  ●  

2 Celostna študija lesnopredelovalne verige bi morala 
predvideti tudi obstoj podjetja, ki bi odkupovalo les od 
malih lastnikov na panju, ki nimajo moţnosti izkoriščati 
lesa v lastni reţiji in da bi se v biomasni center 
pripeljalo zgolj primerno obdelano surovino. 

 ●  
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7. Zadolţi se ţupana MONG, da sproţi aktivnosti v smeri 
zaščite vodnih virov kot neodtuljivega javnega dobra, 
kar bi bilo potrebno vnesti v ustavo. 

 ●  

 
 

 
34. SEJA MESTNEGA SVETA, 23. januar 2014  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

25. MONG naj čim prej pripravi strategijo, iz katere bo 
razvidna jasna usmeritev s konkretnimi projekti v zvezi 
z daljinskim ogrevanjem v Novi Gorici. 

  ●  

27. Čim prej je potrebno sprejeti dopolnitev Lokalnega 
energetskega koncepta MONG.   

 ●  

 
 
 
 
33. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3. V letu 2014 se realizira izgradnja Servisnega objekta v 
Športnem parku v Novi Gorici v skladu s projektno 
dokumentacijo. MONG zagotovi dodatno financiranje 
za izvedbo projekta. 

 ●  

 
 

 
10. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 11. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

5. Občinsko upravo se zadolţi, da pristopi k pripravi 
strategije nastopanja do drţavnih institucij z namenom 
ohranjanja oziroma privabljanja novih drţavnih 
subjektov na naše območje. K temu naj povabi tudi 
sosednje občinske uprave. Prav tako naj skupaj 
pripravijo strategijo odpiranja novih delovnih mest na 
našem območju, tako v javnem kot zasebnem sektorju. 
Ta dokument naj predvidi konkretne ukrepe in 
spodbude za odpiranje novih delovnih mest. 

 ●  

6. Mestni svet pooblašča ţupana MONG, da se z upravo 
Nove KBM d.d. v roku 60 dni dogovori za partnerski 
odnos med banko in občino, v smislu, da uprava Nove 
KBM d.d.: 
- imenuje v podruţnici v Novi Gorici organ, ki bo 
pristojen za odločanje o podeljevanju kreditov lokalnim 
gospodarskim druţbam in lokalnemu prebivalstvu, 
- zagotovi primeren fond sponzorskih oz. donatorskih 
sredstev na območju poslovanja podruţnice Nova 

 ●  
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Gorica (vse sorazmerno glede na obseg poslovanja 
podruţnice Nova Gorica v razmerju z ostalim delom 
NKBM d.d.) 
- ne posega v obstoj in ustroj lokalne leasing druţbe. 
V kolikor se  ţupanu z upravo Nove KBM d.d. ne uspe 
dogovoriti za ustrezen partnerski odnos iz prvega 
odstavka, pooblašča mestni svet ţupana, da se za tak 
partnerski odnos poskusi dogovoriti z drugo banko s 
sedeţem v Sloveniji. 
O dogovorih iz prejšnjih odstavkov obvesti ţupan 
mestni svet in lokalno javnost o tem, da bo izvajanje 
partnerskega odnosa z drugo banko odvisno od višine 
depozitov lokalnih gospodarskih druţb in lokalnega 
prebivalstva pri tej partnerski banki. 

 
 
 
32. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. novembra 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. V točki 1. Celostna teritorialna strategija 2020, naj se 
točka b.) zadnjega odstavka glasi: »b) promocija in 
revitalizacija kulturno-naravne dediščine ter njeno 
vključevanje v čezmejno izobraţevalno in turistično-
gospodarsko ponudbo (pilotni projekt Povodje Soče). 
V točki 2. Pilotni ukrepi, naj se cilja 1 in 3 projektne 
ideje glasita: - ovrednotenje krajine ob povodju reke 
Soče in – arhitektonska in funkcionalna revitalizacija 
kulturnozgodovinskih spomenikov čezmejnega 
območja. 
Vsebino projekta energetika je potrebno zastaviti širše 
kot projekt pametne skupnosti s področji: energija, 
mobilnost, industrija, voda in zrak. 
Člane odbora za gospodarstvo je potrebno seznaniti z 
informacijo o predstavnikih MONG-a v odborih EZTS-
GO. 
Predstavniki MONG v skupščini in odborih EZTS-GO 
naj člane odborov in komisij mestnega sveta redno 
seznanjajo z delom skupščine in odborov, tako, da bi 
lahko tudi člani odborov in komisij mestnega sveta s 
svojim znanjem in izkušnjami lahko pripomogli k 
kvalitetnejšemu delu EZTS-GO.    

 ●  

12. Odbor za socialno varstvo in zdravstvo je potrebno 
sproti obveščati o spremembah celostne teritorialne 
naloţbe s pilotnimi ukrepi. 

 ●  

 
 
 
31. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. oktober 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V NI 
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IZVRŠEVANJU IZVRŠEN 

12. Strategijo o športu v MONG bo potrebno sprejeti takoj, 
ko bo na nacionalni ravni sprejeta potrebna področna 
zakonodaja. 

 ●  

 
 
 
9. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 24. september 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3.  Izdelan investicijski program je predpogoj za uvrstitev 
investicij v proračun. Svetnike MS je potrebno z 
investicijami seznaniti pred sprejemanjem proračuna.  

 ●  

4. MONG naj se aktivno vključi v reševanje odkupa 
oziroma stečajnega postopka MIP-a in zagotovi pomoč 
pri odkupu komunalne infrastrukture na območju 
gospodarske cone MIP ter spodbuditi iniciativo s 
sosednjimi ţupani oziroma občinami v zvezi s tem.  

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 30. SEJE MESTNEGA SVETA, 24. september 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

7. Zaradi prijav na sredstva programa Leader je potrebno 
zdruţiti višinski in niţinski del območja MONG v 
enoten program Leader. 

 ●  

8. Po sprejemu regijskega razvojnega programa in 
sektorskih projektov se le-te predstavi Mestnemu svetu 
MONG.  

 ●  

 
 

 
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

2. Mestni svet nalaga ţupanu, da skupaj z ostalimi 
ţupani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d.  

 ●  

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
zap. SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V NI IZVRŠEN 



 

6 

št. IZVRŠEVANJU 

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem moţnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ●  

 
 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU  

NI IZVRŠEN 

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne sluţbe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ●  

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 

 Županu oziroma kabinetu župana: 
 
  -      svetnika Bojana Bratine - naslednji predlog:  

Ponovno odpiram problematiko, ki je ţe bila odprta in bi morda zahtevala širšo 
obravnavo. Bom pa strnjeno prikazal samo predlog, da se reši problem.   
Ponovno odpiram vprašanje urgentnega centra pri Splošni bolnišnici v Šempetru. 
Pričakovali smo, da bo ob razpisu za izbor izvajalca gradbenih in obrtniških del sam 
center lahko doţivel hitro izgradnjo, sedaj pa postaja vse bolj jasno, da omenjenega 
centra na Goriškem ne bo. Kot pogostejši obiskovalci zdravstvenih domov in tudi kot 
predstavniki rizične generacije, ki večkrat kot ostali potrebujemo urgentne rešitve, tudi 
reševanje ţivljenj, apeliramo na pristojne, da vloţijo vse moči v postavitev centra za 
urgenco v Šempetru.  
Predlagam, da se svet regije čim prej jasno opredeli do problema urgence in zahteva 
takojšnjo odpravo ovir za začetek izgradnje.  
 

  -      svetnika Gregorja Veličkova - naslednje vprašanje:   
Ugotavljam, da se obnova Bevkovega trga bliţa h koncu, istočasno pa tudi ugotavljam, 
da zamuja. Sedaj, ko so dela v finalizaciji sem ugotovil, da fontana, ki je bila postavljena 
pred štirimi leti »Brulčeva fontana«, kot ji pravijo, ne bo več tam ampak bo na tem 
mestu druga fontana.  
Zanima me, ali je občina razmišljala o tem, da bi uporabnikom lokalov na Bevkovem 
trgu izplačala kakšno odškodnino zaradi te zamude? Nekateri so bili namreč prisiljeni 
odpuščati delavce, drugi so nabavili robo za eno sezono, ki je šla mimo zaradi tega, ker 
niso mogli ničesar prodati, zaradi tega, ker dostopi praktično niso bili omogočeni. Ali je 
torej občina kaj naredila na tem, da bi priznala kakšno odškodnino uporabnikom 
lokalov?  

 
 -       svetnika Mirana Müllnerja – naslednjo pobudo: 

Tudi sam bi imel tu eno pobudo oziroma en poziv, ki sem ga pred nekaj dnevi ţe poslal 
tudi medijem Primorskim novicam in Delu, vendar ga niso hoteli objaviti. Zato bi rad 
izkoristil tudi to priloţnost, da se ga objavi in tudi, da ga upošteva svet regije. To pa je 
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poziv k zaščiti javnega interesa pri gradnji urgentnega centra Splošne bolnišnice v 
Šempetru pri Novi Gorici.  
Kot predstavnik MONG v svetu zavoda Splošne bolnišnice »Dr. Franca Derganca« 
Šempeter sem se odločil, da javno izrazim nasprotovanje in mnenje o postopkih, ki 
potekajo v zvezi z gradnjo urgentnega centra Splošne bolnišnice Nova Gorica v okviru 
projekta splošne mreţe urgentnih centrov.  
Pot do javnega naročila je bila dolga in sega kar nekaj let v preteklost. Najpomembnejše 
dejstvo za izvedbo tega projekta pa je, da poteče rok za črpanje teh sredstev junija 
2015. Vse postopke projekta vodi in usmerja Ministrstvo za zdravje in ravno iz tega 
naslova obstaja moja bojazen, da ta za ţivljenja in zdravstveno varnost prebivalcev 
širše Goriške regije ne bo realiziran. 19. maja je na Ministrstvu za zdravje potekal 
sestanek, na katerem smo bili člani sveta zavoda seznanjeni s postopki, ki jih je 
potrebno izpeljati za izvedbo javnega naročila. Verjeli smo, da se bo s postopkom 
objave pogajal brez predhodne objave kot nadaljevanje neuspešnega predhodnega 
odprtega postopka, končno začela teţko pričakovana gradnja urgentnega centra v 
Šempetru. Vse napore smo posamezni člani sveta zavoda usmerili v aktivnosti, da 
predsednico vlade v odstopu, gospo Alenko Bratušek in ljudi na Ministrstvu za zdravje 
prepričamo, da je investicija nujna, v javnem interesu za celotno Goriško ter potrebna 
prednostne obravnave.   
Z njenim posredovanjem je postopek stekel, vendar tako kot je v navadi v naši 
domovini, ki naj bi bila pravna drţava, zgodba ni zaključena. 24. 6. 2014 je bil na 
drţavno revizijsko komisijo vloţen revizijski zahtevek. Osebno menim, da ta zahtevek 
škodi javnemu interesu vseh prebivalcev Goriške regije in lahko doseţe cilj, ki je v 
nasprotju z dobrimi običaji, vestnostjo in poštenjem ter zlorablja pravico, ki jo vlagatelj 
zahtevka sicer ima po zakonu. Javni interes je vsekakor izgradnja urgentnega centra in 
bi moral biti nad pričakovanji posameznih gradbincev.   
Kot zagovornik javnega interesa pozivam drţavno revizijsko komisijo k prednostni 
obravnavi tega primera, vlagatelja zahtevka pa v skladu z 18. členom zakona k 
takojšnjemu umiku zahtevka za revizijo. Prosil bi ţupana, da se tudi ta moj poziv 
obravnava na svetu regije in to urgentno, kajti, če ne bomo vsi skupaj stopili skupaj in 
poskušali reševati ta problem tudi na način, da včasih komu povemo, da škoduje 
javnemu interesu, da škoduje občanom in občankam, s svojimi zahtevami, kot so jih 
navedli ti, ki so se na to pritoţili. Mislim, da je to nujno potrebno obravnavati. 

 
   -     svetnika Mirana Müllnerja – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta  
         najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:   

Name se je obrnilo kar nekaj občanov, ki vsakodnevno budno spremljajo obnovo 
Bevkovega trga. V pogovoru z njimi jim nisem znal odgovoriti, ali bo na trgu nameščena 
tudi ura tako kot je včasih ţe bila (na Manufakturi), iz projekta tega detajla ni bilo 
mogoče zaznati.  
Vsled tega podajam svetniško pobudo, da se na Bevkovem trgu namesti na dobro vidno 
mesto tudi ura, katera bo poleg časa prikazovala tudi temperaturo in imela  moţnost , 
da bi opozarjali občane na prekomerno onesnaţenost zraka oziroma povišano stopnjo 
ozona, kar se v Novi Gorici v zadnjih letih večkrat pojavlja. Seveda pričakujemo , da bo 
pobuda realizirana ţe ob otvoritvi. 

 
   -     svetnika Mirana Müllnerja – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta  
         najmanj tri dni pred sejo, naslednji predlog:   

Spoštovani g. ţupan Matej Arčon. Danes nam je svetnikom tega mandata, vaša 
občinska uprava posredovala to prijazno vabilo, ki me je resnici na ljubo precej 
presenetilo. Vedno sem  mislil, da cilje mestne uprave v Novi Gorici določa mestni svet, 
torej svetnice in svetniki, ki naj bi na demokratičen način sprejemali kako in na kakšen 
način bo mestna uprava izvajala njihovo voljo. Ne bi rad polemiziral ne o rolkarskem 
poligonu, ne o Bevkovem trgu, zelo pa sem presenečen, da nam na tak način 
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poskušate vsiljevati vaše bodoče ideje. V štiriletnem mandatu namreč v mestnem svetu 
niti enkrat nismo razpravljali o prenovi Kidričeve ulice saj je jasno, da v teh gospodarsko 
teţkih časih le-to sploh ni potrebno prenavljati. Predlagam vam, da ta projekt prepustite 
zanamcem.  
Še bolj pa me čudi informacija o novi bodoče načrtovani trţnici. Glede na dejstvo, da o 
tem za Novo Gorico in celotno okolico zelo pomembnem infrastrukturnem objektu nismo 
razpravljali, resnično upam, da niste spet zapravljali davkoplačevalskega denarja z 
nepotrebnimi študijami, ki polnijo ţepe vam bliţnjim urbanistom.  
Zato vam predlagam, da s takimi potezami prenehate oziroma, da o tem seznanite 
mestni svet saj je v nasprotju vaše delovanje protizakonito. 
Ker je predvolilni čas namenjen razmisleku tudi o tej tematiki vam predlagam, da 
pogledate okoli sebe, razmislite o mestu in se ogradite do vam bliţnjih arhitektov iz vaše 
komisije. Trţnica se sama od sebe ponuja v novogoriški Remizi. Pa ne navadna mestna 
trţnica ampak Goriška trţnica s celotno ponudbo paleto moţnosti prodaje tako domače 
zelenjave, goriškega sadja  kot slovenskega  mesa in  sveţe ribe. Trţnica v ţe zgrajeni 
Remizi (3000 m3) bi zagotovila;  
- ureditev spomeniško zavarovanega objekta,  
- ureditev neznosne situacije na Prvomajski ulici,  
- takoj bi zagotovili najmanj 20 novih delovnih mest, 
- celotnemu goriškemu zaledju bi ţe spomladi 2015 zagotovili enoten in urejen trg 
- poleg tega bi v Remizo lahko prestavili tudi Mestno galerijo, katera nam ne more biti v    
  ponos saj gostuje v atomskem zaklonišču.  

 
  -      svetnika Otona Filipiča - naslednjo pobudo: 

Kot svetnik NSi dajem naslednjo pobudo občinski upravi in mestnemu svetu, da 
sprejme tri sklepe, in sicer po sledeči obrazloţitvi.  
V soboto 28. 6. 2014 je bila v Roţni Dolini osrednja slovesnost v počastitev dneva 
drţavnosti in v spomin na osvoboditev mejnega prehoda Roţna Dolina v 
osamosvojitveni vojni. Tam je bil prijazen in dostojen pozdravni nagovor, ki ga je imel 
ţupan Občine Renče – Vogrsko, g. Aleš Bucik.  
Vse prej kot dostojen pa je bil slavnostni govor predsednika Zdruţenja policijskih 
veteranov Sever, dr. Tomaţa Časa. Prepričan sem, da govor s tako vsebino in takšna 
retorika ne sodi na medobčinsko proslavo ob počastitvi dneva drţavnosti. To je 
sramotno, saj tovrstna obračunavanja, ţaljenje, spodbujanje nestrpnosti, sovraţni govor 
do drugače mislečih ter pranje društvenega perila na ta dan ne sodi. To je pod nivojem, 
je ţaljivo, nedostojno in nesramno. To ni čas in prostor za obračunavanje in merjenje 
zaslug, niti strankarski shod, niti ne miting resnice, ampak počastitev dneva drţavnosti 
za vse drţavljane. Sem ne sodijo separatistične delitve, ki so v isti sapi pripisane 
drugim. Pravico do svojega mnenja ima v demokratični druţbi vsak drţavljan, javna 
osebnost pa nima pravice drţavljanom te pravice jemati, še posebej ne na tem mestu. 
Zato se sprašujem ali smo s tem praznovali dan drţavnosti, ali smo bili morda priča 
ideološki revoluciji po osamosvojitvi. Upam, da ne. Zato izločevalne oziroma 
separatistične teţnje na taki prireditvi niso sprejemljive.  
Na prireditev sem bil osebno vabljen z dveh strani, kot svetnik mestne občine in kot 
predstavnik občinskega Zdruţenja VSO. Ko pa je bilo slednje tudi poimensko 
diskreditirano, sem bil v zaščito dostojanstva in znak nestrinjanja s takim ravnanjem 
prisiljen prizorišče protestno zapustiti.  
Enako izločanje se je zgodilo na tradicionalnem povezovalnem pohodu treh vojn v 
Ravnici s strani predsednika istega društva Severne Primorske, g. Angela Vidmarja. Ta 
je na tradicionalni prireditvi, ki jo je Krajevna skupnost Ravnica zasnovala kot 
»povezovalni pohod treh vojn«, katero zastopam tudi kot član sveta krajevne skupnosti, 
poimensko izločal zdruţenja in društva, ki njemu niso po volji, čeprav so bila povabljena 
na prireditev. To je nedostojno in nedopustno. Temu je bil priča tudi sam g ţupan, kar 
lahko če je pravičen, tudi tu potrdi. Tovrstni pojavi niso v dobro domovine, še posebej 
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ne v teh časih, ko je pod vprašanjem eksistenca jutrišnjega dne naših otrok in prihodnjih 
rodov.   
Ker sem prepričan, da tako ravnanje na ta odgovorna mesta ne sodi, predlagam, da 
mestni svet proceduralno opravi razpravo in sprejme naslednje sklepe, če je moţno na 
tej, sicer pa na naslednji seji. Ti sklepi so, da se govorniku izreče javni opomin in 
zahteva javno opravičilo za nedemokratično ravnanje, drugo predlagamo pristojnim, da 
pozovejo dotične k razrešitvi z mesta teh javnih funkcij in tretje kazensko ovadbo zoper 
nestrpnost govornika do drugače mislečih in nedemokratično ravnanje na osrednji 
prireditvi v počastitev dneva drţavnosti, ki je praznik vseh in ne le nekaterih drţavljanov. 
To je vse.    

 
  -      svetnika Otona Filipiča – naslednje vprašanje in naslednjo pobudo: 

Drugo vprašanje, ki ga imam pa je, ali je MIP res prodan kot celota tujemu kupcu? Če 
je, dajem pobudo, naj se v objektih MIP-a postavi pogoj za ohranitev obstoječih 
dejavnosti.      

 
 

 Uradu direktorja občinske uprave: 
 
  -      svetnika Stanka Žgavca - naslednje vprašanje:   

V zvezi z Zakonom o lokalnih volitvah in pa tudi določbo v našem statutu, ki pravi, da 
število članov sveta krajevnih skupnosti določi mestni svet s sklepom, s katerim se 
določi tudi volilne enote za volitve v svet krajevne skupnosti sprašujem, kdaj bo ta 
mestni svet sprejel ta sklep? Ali se moram zadovoljiti z ugotovitvijo, da se bodo te 
volitve opravljale skladno z več kot deset let starim sklepom?  

  
 

 Projektni pisarni (UD):  

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:  

Zanima me tudi, ali je pripravljen izračun stroškov, ki so posledica odpovedi pogodb v 
primeru padlega projekta RCERO? Če so številke ţe znane prosim, da se me s tem 
seznani. 

  
     -   svetnika Mirana Müllnerja – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta  
         najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:   

V Novi Gorici se je na Lavričevi ulici med kroţiščem Peloz in prvim semaforjem s 
Cankarjevo in ulico XXX. divizije, pojavila PELINOLISTNA AMBROZIJA za zdravje ljudi 
zelo škodljiva alergena rastlina. Poleg tega, da je cvetni prah močan alergen in 
povzroča seneni nahod in v hujših oblikah astmo, lahko sama rastlina ob kontaktu s 
koţo povzroči dermatitis, na kar moramo biti pozorni ob ročnem odstranjevanju rastlin. 
Vsem občanom, priporočam , da se rastline izogibajo. Pristojnim sluţbam, ţupanu Nove 
Gorice, direktorju Komunale in inšpekcijskim sluţbam pa da takoj in urgentno ukrepajo 
saj je ta pojav v urbanem okolju Nove Gorice nedopusten. Očitno je bilo seme 
AMBROZIJE pripeljano ob urejanju kolesarske steze. 

 
   -     svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo: 

Opozorila bi še na kroţišče pri Pelozu, kjer se trenutno razrašča plevel in nam ni ravno 
v ponos. Prosila bi, da se ga vsaj zaseje s travo. 

 

 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 
  -      svetnika Valterja Vodopivca – naslednje vprašanje: 
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Glede na način vodenja današnje seje se človek sploh sprašuje, ali ima smisel karkoli 
predlagati in vprašati, kajti ne glede na to, da so lahko vprašanja tehtna in utemeljena 
prileti nazaj odgovor brez repa in glave in potem vi to enostavno sprejmete kot 
zaključeno zadevo  in gremo dalje. Zato se še enkrat ne strinjam z vašim načinom in 
odnosom do predlogov svetnikov v tej dvorani.  
Na vas oziroma na pristojne sluţbe MONG se pa obračam z vprašanjem, ali drţi 
informacija, da se je cena ogrevanja v mestu Nova Gorica s 15. 4. 2014 povišala, in 
sicer za del cene fiksnih stroškov nekaj čez 8 %? Če je ta informacija točna sprašujem 
vas, ţupan in odgovorne v občinski upravi, ali je ta podraţitev v skladu z določbami 6. 
člena Uredbe o oblikovanju cen proizvodnje in distribucije pare in tople vode za namene 
daljinskega ogrevanja za tarifne odjemalce? Glede na moje prepričanje bi moral biti o 
tej nameravani podraţitvi seznanjen tudi mestni svet in bi moral v skladu s 13. členom 
Odloka o ustanovitvi javnega podjetja KENOG d.o.o., Nova Gorica spremembo cene 
potrditi tudi sam, kar pa po mojem vedenju ni bilo narejeno.  
Za konsistenten in kvaliteten  odgovor se vam v naprej zahvaljujem.  

 
  -      svetnika Antona Peršiča – naslednje vprašanje:  

Ker se bliţa čas, ki nas vse odgovorno zavezuje k celoviti rešitvi in izvedbi projektov 
komunalne infrastrukture skupaj s čistilnimi napravami na območju celotne občine, 
sprašujem zakaj še vedno ni projekta, tudi idejnega ne, za rešitev komunalne 
infrastrukture v KS Osek–Vitovlje in kdaj bo ta krajanom poznana? Pravilo je, da pri 
vsakem projektu z zamudo rešitve niso dobre. 
 

    -    svetnika Tomaža Horvata, mag. - naslednji predlog:    
Grobnica z arhitektonskim spomenikom na Kobilniku na Trnovem je bila zgrajena 14. 
septembra 1958. V njej je pokopanih 256 posmrtnih ostankov padlih borcev IX. 
Korpusa. Spomenik padlim borcem so postavili po načrtih arhitekta Edvarda Ravnikarja, 
ki pa ni bil dokončan, zato je Zavod za spomeniško varstvo Nova Gorica s pomočjo dipl. 
inţenirja arhitekta Izidorja Simčiča spomeniški kompleks na hribu Kobilnik s površinskim 
kompleksom  razširil.  
Dne 12. februarja 1982 je bil ustanovljen odbor za ureditev spomenika in celotnega 
kompleksa na Trnovem. Idejo o zgledu spominskega parka sta napravila ing. arhitekt 
Darjo Humar in akademski kipar Negovan Nemec. Spominski park  je bil zasnovan tako, 
da se peščena pot od grobnice navzdol vije okrog hriba in povezuje vznoţje spomenika, 
ker je osrednji spominski prostor zgrajen v obliki amfiteatra. Pred vhodom je postavljeno 
spominsko znamenje. Sledijo doprsni kipi narodnih herojev in komandantov. Na 
kamnitem zidu je vklesano posvetilo pesnika Cirila Zlobca vsem padlim borcem. Na 83. 
granitnih ploščah, ki imajo različne dimenzije so vklesana imena 2345 padlih borcev 
NOV in ţrtev fašističnega nasilja iz občine Nova Gorica, ki so umrli med letoma 1941 in 
1945. Pred kratkim je bila dodana plošča z imeni padlih pripadnikov ruskega bataljona. 
Ker je zob časa ţe temeljito načel v granitne plošče vklesana imena padlih do te mere, 
da so imena ţe slabo vidna ali celo nevidna predlagam, da se ta imena v skladu s 
konservatorskimi načeli tudi obnovi. 

 
  -      svetnika Gregorja Veličkova - naslednjo pobudo:   

Dajem pobudo, da se na naslednjo sejo uvrsti točka Sanacija odlagališča odpadkov v 
Stari Gori.  
V naši listi smo zaskrbljeni nad tem, da v okolje odtekajo odplake iz nedelujočega 
odlagališča odpadkov v Stari Gori. Ne samo, da odplake onesnaţujejo naše podtalne 
vode, ampak gredo odplake tudi preko drţavne meje z Italijo, kar lahko povzroči tudi 
mednarodni spor. Za sanacijo odlagališča odpadkov je po moji oceni potrebnih pribliţno 
2,5-3 mio EUR. Na tej točki naj mestna občina predstavi ukrepe, ki jih je predvidela v 
zvezi s tem in časovnico sanacije. 
Verjamem, da bo občinska uprava v zvezi s to problematiko ravnala odgovorno, kot se                 
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to od nje pričakuje. 
 
 

 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
  
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo: 

Rada bi spomnila na eno teţavo, ki jo imamo v Solkanu. Po obnovi vrtca Julke Pavletič 
v Solkanu se je uredilo tudi ulico ob vrtcu, to je Ulica Ludvika Slokarja, ki je postala 
enosmerna. Toda vrag je, da je na drugi strani tudi vzporedna ulica, ki je tudi 
enosmerna in ljudje imajo dejansko teţave glede dostopov zato, ker imamo dve ulici v 
isto smer in bi prosila, če bi ustrezne strokovne sluţbe proučile prometno ureditev tega 
dela in jo seveda tudi uredile. 

 
 -       svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:  

Zanima me kako je z oddajo urbanih vrtov v najem, ali so vsi prostori v zakupu, so 
najemniki zadovoljni in če so zaznani kakšni problemi? 
Prosim, če se mi dostavi poročilo! 
 

 -       svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:  
Poletje je ţe v razmahu, zato me zanima kaj je s projektom izposoje mestnih koles, ali 
je dokončno zaključen oziroma ali poteka iskanje drugih moţnosti? Prav tako me 
zanima, ali so v preteklosti nastali kakšni stroški pri propadlem projektu izposoje koles? 

 
 
 ●      Stanovanjskemu skladu MONG – javni sklad: 

 
 -       svetnice Kaje Batagelj – naslednje vprašanje:  

Spoštovane kolegice in kolegi, kot ţe skoraj neštetokrat bom tudi danes naslovila 
problematiko Stanovanjskega sklada MONG in objekta v Čepovanu. Torej točko 
Pobude, predlogi in vprašanja svetnic in svetnikov bom danes izkoristila za odgovor 
direktorju podjetja Euroinvest gradnje d.o.o., g. Igorju Furlanu, ki me je preko 
elektronske pošte kontaktiral 13. junija 2014 in za nekatera vprašanja Stanovanjskemu 
skladu MONG.   
Za začetek naj ponovim svoje stališče, ki ga zagovarjam ţe od začetka tega mandata. Z 
direktorji javnih in zasebnih podjetij se v vlogi mestne svetnice nisem in ne bom 
sestajala. Ţelim, da so vsi odgovori na svetniška vprašanja, ki jih postavljam, dostopni 
vsej javnosti, in sicer tako, da so del zapisnika seje mestnega sveta.  
Po teh pojasnitvah bi na kratko komentirala dopis oziroma odgovor, ki sem ga prejela 
po elektronski pošti. Zanima me stališče Stanovanjskega sklada do navedb v 3. 
odstavku odgovora, in sicer navajam: »da je projektant stanovanjskega sklada hote ali 
nehote pozabil vključiti v ponudbeni predračun izdelavo armirano betonskih plošč med 
pritličjem in nadstropjem ter nadstropjem in podstrešjem, na kanalizacijskem sistemu ni 
predvidel v popisu nobenega revizijskega jaška.« Tudi v prilogi izvajalec navaja vsa 
dodatna dela, ki jih je naročnik zahteval kasneje in so kot je razvidno iz odgovora del 
zapisnikov operativnih sestankov. 
Če samo pogledamo to prilogo, vidimo, da je tu naročnik domnevno oziroma sklepam iz 
odgovora stanovanjskega sklada 17. 7. na 9. operativnem sestanku pisno odločil, potrdil 
ponudbo in naročil poznejša dela, rušenje drvarnice. Enako, ker je naročnik ţelel v 
enem izmed stanovanj po končanem rušenju izboljšati statično stabilnost dela objekta, 
je naročil rušenje debelejšega zidu ter izdelavo novega tanjšega in zato je na 3. 
operativnem sestanku 5. 6. pisno potrdil ponudbo ter naročil izvedo poznejših del. 
Enako je izvajalec opozoril naročnika in projektanta na neustrezno zaščito pred padcem 
iz višine preko zunanjih zidov. Projektant je predlagal, da se izdela sprememba PZI-ja 
projekta  zunanje ureditve okolice in PZI-ja projekta zunanje ureditve dostave na 4. 
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operativnem sestanku 12. 6. Enako sta projektant in naročnik dne 25. 7. dostavila 
spremembo PZI projekta sheme oken in tako naprej. Kot je torej razvidno sta naročnik 
in projektant v času izvedbe tega projekta zahtevala več sprememb.   
Zato stanovanjski sklad prosim, da se opredeli do teh trditev in da se opredeli tudi do, 
če citiram odgovor podjetja Euronvest: »….za razliko v višini 15.205,45 EUR pozneje 
naročenih del, katere sedaj naročnik Stanovanjski sklad po ţe končani gradnji noče 
priznati, smo namesto plačila prejeli obvestilo, da investitor ugotavlja upravičenost 
plačila z njegove strani naročenih del. Presojo je zaupal izvedencu gradbene stroke, naj 
pa pripomnimo, da se izvedenec o postopkih in vzrokih ni niti pozanimal. V prilogi 
podajamo naše videnje, kako so pozneje naročena dela vplivala na gradnjo...«  
Sedaj prosim oziroma zahtevam, da tudi stanovanjski sklad pojasni kdo je odgovorni 
projektant za ta projekt, mislim, da bi bilo to zelo koristno glede na vse nepravilnosti, ki 
naj bi tu bile. Še na kratko samo zahteva za podjetje Euroinvest, ki pravi, da so iz 
naslova objekta v Čepovanu ostale odprte le postavke enajstim podizvajalcem v skupni 
višini 15.104,00 EUR. Kolikor je meni znano, ostaja odprta tudi ena izmed večjih 
postavk, ki je za čuda ni navedene na tem odgovoru, in sicer terjatev v višini dobrih 
8.000,00 EUR, ki jih dolguje podjetju pleskarstvo Klemen Černe s.p. iz Prvačine.  
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